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Zapytanie

ws. wind na przystankach Poznańskiego Szybkiego Tramwaju

Szanowny Panie Prezydencie,


zwracam się z uprzejmą prośbą o odniesienie się do kwestii montażu wind na 
przystankach Poznańskiego Szybkiego Tramwaju (PST).


Zgłosili się do mnie mieszkańcy, którzy wskazali na potrzebę poprawy dostępności 
przystanków PST, szczególnie dla osób starszych, osób z niepełnosprawnościami oraz 
innych, dla których zarówno schody, jak i obecnie jedyna alternatywa w postaci długiej 
pochylni stanowią istotną barierę.


Z tego powodu chciałbym zapytać

 Czy Miasto w przeszłości rozważało montaż wind na przystankach PST
 Czy dostępne są szacunkowe informacje dotyczące kosztów takiej inwestycji, 

zarówno w ujęciu ogólnym, jak i z podziałem na poszczególne przystanki
 Czy Miasto analizowało możliwość pozyskania zewnętrznych środków (np. z 

funduszy unijnych lub rządowych) na realizację tego rodzaju inwestycji?


Rozumiem, że rozbudowa infrastruktury transportowej wiąże się z dużymi nakładami 
finansowymi, jednak jestem przekonany, że inwestycje w dostępność są nie tylko wyrazem 
dbałości o komfort mieszkańców, ale również kluczowym elementem polityki miasta 
nastawionej na równość i zrównoważony rozwój.


Z góry dziękuję za rozważenie tej sprawy i wszelkie informacje, które pozwolą lepiej 
zrozumieć możliwości realizacji tego przedsięwzięcia.






Z wyrazami szacunku,


